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Schrifteliike vraag

Geachte leden van de gemeenteraad,

Van de fractie van de Roosendaalse Lijst ontvingen wij de volgende vragen inzake
HetPunt.

Inwoners en organisaties spreken ons aan over het verdwijnen van Het Punt en delen
met ons hun ongerustheid over het toekomstig functioneren van De Toegang.
Inwoners en organisatie vinden dat de communicatie vanuit gemeente tekort is
geschoten.

Wijverzoeken daarom de wethouder heldere antwoorden te geven op de volgende
vragen:

1. MEE, Wij zijn Traverse en de jeugdprofessionals [CIG?) hebben een subsidierelatie
met de Gemeente en formuleren gelijktijdig de indicatiestelling. Hoe is hun
onafhankelijkheid bij de indicatie stelling geborgd?

2. Kunt u aangeven, hoe de20 organisaties dÍe nu in het netwerkvan Het Punt zlften,
straks opgenomen worden binnen de structuur van De Toegang en u ze blijft betrekken
bij het zorg verlenen aan onze Roosendaalers? Dit graag apaft beschrijven voor de
geïndiceerde en de vrij toegankelijke zorgaanbieders.

3. U biedt partners eventueel ruimte aan in de Dunantstraat. Zijn er al aanbieders, die
hier gebruik van gaan maken?

4. Is na indicatiestelling nu de keuzevrijheid uit verschillende zorgaanbieders voor de
Roosendaalers gewaarborgd? Hoe is dit geborgdna L-I-2017 (dit vanwege het
(gedeeltelijk) gebiedsgericht aanbesteden vanaf die datum)?

5. Wij onWangen signalen dat de communicatie tot op heden vrij karig is. Kunt u
aangeven wanneer, op welke vnjze, in welke frequentie en via welke kanalen u nog gaat
communiceren?

6. Volgt er nog een evaluatie van de overgang van het punt naar de toegang? Zo ja,
wanneer en wie gaat u hierbij betrekken?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst
Yvonne de Beer en Charl Goossens



Deze vragen beantwoorden wij als volgt.

1. MEE, WijZijnTraverse en de jeugdprofessionals zijn als partners in de nieuwe
netwerkorganisatie zowelverantwoordelijk voor het leveren van vrij toegankelijke
lichte vormen van ondersteuning als voor een deel van de toeleiding naar passende zorg
en indicatiestelling indien gespecialiseerde niet vrij toegankelijke zorg aan de orde is.

MEE en Traverse worden voor hun werkzaamheden gesubsidieerd; de
jeugdprofessionals worden' ingehuurd'via Spring die voor de gehele regio van negen
gemeentes jeugdprofessionals levert.

De onafhankelijkheid van deze drie organisaties is gewaarborgd omdat zij geen van
allen een financieel belang hebben bij al dan niet doorverwijzen. Zij leveren immers
geen gespecialiseerde zorgwaarvoor een indicatie nodig is. Het subsidiebedrag voor
MEE en Traverse zal dan ook de komende jaren niet stijgen.

2. Als het gaat om de aanbieders van vrij toegankelijke zorg, kunnen we daar kort over zijn.
Dat zijn MEE, Traverse en - hoewel deze feitelijk via detachering voor de gemeente
werken - de jeugdprofessionals. Zij maken deel uit van de nieuwe netwerkorganisatie.
De samenwerking binnen deze netwerkorganisatie wordt geformaliseerd in de vorm
van een samenwerkingsovereenkomst. Deze heeft een looptijd van twee jaar. In de loop
van 2018 wordt bezien of en hoe we deze samenwerking verder vormgeven.

Als het gaat om de aanbieders van gespecialiseerde of geïndiceerde zorg, blijven we op
diverse manieren met hen samenwerken. Ten eerste op bestuurlijk niveau. In het kader
van de Roosendaalse Transformatie Agenda is met hen de afspraak gemaakt dat we drie
tot vier keer per jaar met deze partijen een bestuurlijk overleg hebben over een
thema/thema's die spelen op het sociaal domein in Roosendaal. Op basis van de
uitkomsten van dat overleg maken we met elkaar afspraken om met het besproken
thema gezamenlijk verder aan de slag te gaan.

Ten tweede op uitvoerend niveau. Dat laatste heeft niet alleen betrekking op de
huisvesting. Wij blijven veel waarde hechten aan samenwerking tussen de professionals
van de Toegang en die van de gespecialiseerde zorgaanbieders. Het gaat hierbij ook om
het cliëntniveau [warme overdracht na het keukentafelgesprek bij indicaties, heldere
werkafspraken over signalering, doorverwijzing, op- en afschaling van zorg). Daarnaast
gaat het om een goede collegiale samenwerking: elkaar kennen en weten te vinden. Om
die reden zijn alle aanbieders van gespecialiseerde zorg welkom als het gaat om
werkplek[ken) in de Dunantstraat. Maar ook zullen de professionals van de Toegang
regelmatig op verschillende plekken in de wijken werkzaam en vindbaar zijn. Denk
daarbij aan scholen als het gaat om de jeugdprofessionals, maar ook op de locaties van
de gespecialiseerde zorgaanbieders. Wij denken dat op deze manier de professionals
van alle betrokken instellingen elkaar regelmatig tegenkomen en dat dit een goede
bijdrage levert aan collegiale samenwerking.

3. Ja. De mogelijkheid tot huisvesting in Dunantstraat is aan alle partijen die nu in HetPunt
gehuisvest zijn, aangeboden. Er is veel belangstelling en met een aanzienlijk aantal van
hen, zijn de eerste gesprekken over de verdere uitwerking al gestart.

4. Keuzevrijheid voor de clienten is volledig gewaarborgd. Dit staat overigens los van de
discussie rondom de Toegang/HetPunt. Zowel voor Wmo als voor f eugd hebben wij
contracten met een grote diversiteit aan aanbieders van gespecialiseerde zorg.Ditzijn
voor een deel ook aanbieders die geen deel uit maken van HetPunt.

De nieuwe aanbesteding voor de HbH beperkt deze keuzevrijheid niet. Weliswaar gaan

we dan werken met één hoofdaanbieder per gebied, maar aan deze wordt de eis gesteld
dat hij middels afspraken met andere aanbieders van HbH de keuzevrijheid voor de
client kan garanderen. Deze eis wordt contractueel vastgelegd en de gemeente zal dit als



opdrachtgever ook monitoren.

5. Zodra het politieke debat over dit onderwerp door u als gemeenteraad is gevoerd, start
een intensieve communicatiecampagne waarmee we mensen verder informeren over de
nieuwe situatie. Dan ook maken we ook de nieuwe naam bekend van de Toegang.
Tot de opening van de nieuwe Toegang verschijnen er wekelijks berichten via
verschillende kanalen:
- Social media kanalen van de gemeente, WijZijn Roosendaal, MEE-West Brabant

en andere zorgpartners.
- Websites van de gemeente, WijZijn Roosendaal, MEE-West Brabant en

andere zorgpartners.
- [Animatie)videos via online kanalen.
- Informatie via intermediairs en aanspreekpunten in de wijken.
- Gemeentepagina Stadserf in Roosendaalse Bode.
- Persberichtenenpersgesprekken.
- Huis-aan-huis zorgkrant van de gemeente in december.
- Huis-aan-huis magazine Rzijn van de gemeente in december.
- De gemeentegids20TT in december

6. Voor de nieuwe Toegang gelden de eerste twee jaar (2077 /20L8) als leer- en
ontwikkeljaren. Dit betekent dat de gemeente in de rol van regisseur van het totale
stelsel, de werkwijze en de effecten van de nieuwe Toegang intensief en permanent zal
volgen. Waar nodig wordt bijgesteld. Bij deze monitoring worden de uiteraard de
gespecialiseerde zorgaanbieders betrokken, maar ook clienten, cliëntenraden en andere
stakeholders.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouder van Roosendaal,
Namens deze,
De wethouder voor Jeugd, Volksgezondheid, Welzijn, Zorg Decentralisaties (coördinerend),




